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“De Visie van Jozef “ -   kadernota 2010 * 

 
Het was oud minister president Joop den Uijl die in de zeventiger jaren tijdens de oliecrisis 

de bekende uitspraak deed: “Wanneer een volk geen visie heeft gaat dat volk ten onder”.  

Enige jaren geleden memoreerden wij bij de algemene beschouwingen van 2003 de visie 

van Jozef, de zoon van aartsvader Jacob, als onderkoning aangesteld in het land Egypte.  

Jozef voorspelde dat het land in grote hongersnood zou komen en dat in de zeven vette 

jaren gespaard diende te worden voor de zeven magere jaren. Wellicht is het deze 

eenvoudige maar doeltreffende visie waar minister president den Uijl op doelde.  U heeft  

een hoge ambitie, maar of er voldoende visie is om de crisis aan te pakken is de vraag nog 

maar. 

 

Bij de thema bijeenkomst waarin de accountant uitleg gaf bij de jaarstukken 2008 raakte zijn 

opmerking over het “kiezen” ons bijzonder.  “U zult moeten kiezen” sprak hij. De financiële 

situatie is zodanig dat niet op de huidige manier doorgegaan kan worden. 

En deze uitspraak raakt ons zo omdat dit vorig jaar ook ons advies was aan het college en 

de gemeenteraad. “Durf te kiezen” was onze slogan. Niet proberen alles vol te houden, 

want dat gaan we op termijn niet redden. Maak keuzes in je beleid en voer op kort termijn 

een complete takendiscussie. 

Maar dat is geen populaire opdracht. En misschien dat het college daarom deze 

beslissingen zoveel mogelijk probeert uit te stellen. Maar het is wel een opdracht die naar 

onze mening nodig is om Maassluis financieel gezond te houden. 

 

Voor we ons standpunt verder uitwerken willen we eerst een aantal zaken op een rijtje 

zetten: 

Een aantal opmerkingen: 

• De begroting is altijd net sluitend. Het college spreekt altijd van een solide begroting. 

• De jaarrekening geeft echter grotere tekorten aan vanwege incidentele tegenvallers. 

Tja, de begroting kun je dan solide noemen maar het eindresultaat is niet solide. 

• Sinds 2006 wordt de rente van de algemene reserve gebruikt voor de exploitatie. Een 

discutabele beslissing. 

• De Algemene reserve wordt niet op natuurlijke wijze versterkt. 

• De risico’s nemen toe. 

• Door onttrekkingen uit de algemene reserve dalen ook de rentegelden die weer voor 

de exploitatie nodig zijn. Een weinig stabiele situatie. 

 

De huidige financiële situatie verrast ons niet. Al vele jaren geleden, in de tijd dat we nog 

overschotten hadden, waarschuwde onze fractie dat in de vette jaren gespaard zou moeten 

worden voor de magere jaren. De magere jaren zijn aangebroken en de voorraadschuren 

zijn leeg. We zouden het komende jaar in kunnen gaan met de slogan: “op zoek naar Jozef”.  

 

(Ruimtevragers) 

Concreet over de gedane voorstellen in de kadernota willen wij het volgende opmerken: 
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Bij het jongerenwerk willen we opmerken dat het geld veel meer moet worden besteed aan 

het mobiliseren van alle mogelijke organisaties in Maassluis. Om zich in te zetten op het 

gebied van jongerenwerk. Regie voeren betekent dat je de stad mobiliseert en zelf de kaders 

in de gaten houdt. 

 

Voor wat betreft de wijk- en jongerenaccommodatie willen we graag eerst de resultaten 

afwachten van de gesprekken met de schooldirectie om de benedenruimte te gebruiken. 

                

 Voor wat betreft de maatschappelijke opvang zitten we met de vraag of het bedrag van € 

100.000,= niet aan de hoge kant is.  

  

 De combinatiefunctie educatie, sport, cultuur moet naar onze mening goed onderbouwd 

worden met een beleidsplan, zoals het CDA ook heeft aangegeven in haar vragen. Bij de 

dan te voeren discussie willen we hier verdere besluiten over te nemen.   

 

 We hebben zelf als ruimtevragers de versterking van de reserve positie toegevoegd. Want 

wij vinden het terugdraaien van dit besluit niet verstandig. En we willen in de 

ruimtevragers tevens rekening houden met de precario rechten van Eneco. 

  

       Uw antwoord op onze vraag 2 en 3 lezen we als volgt: “De raad heeft de nota 

Accommodatiebeleid aanvaard zonder dat daarbij de financiële kaders zijn aangegeven. De 

financiële consequenties van de realisatie van het kunstgras zijn niet opgenomen in de 

kadernota omdat wij hiervoor geen geld kunnen vrijmaken”. U zou dit natuurlijk wel 

kunnen doen indien u deze keuze zou maken. U maakt echte andere keuzes waardoor 

Evergreen en Excelsior met lege handen staan.  

 Ditzelfde geldt voor het ter hand nemen van de derde sporthal. Toezeggingen in november 

vorig jaar worden genegeerd. Waarom wordt de schuld bij de raad gelegd omdat wij geen 

middelen beschikbaar hebben gesteld? Is dit nu juist niet de taak van het college? 

 

       De aanleg van de brug over de Keersluis is een belangrijke investering voor het toerisme 

van Maassluis. Deze opvatting van het college wordt door ons gedeeld. 

 

 (Ruimtescheppers)   

• Ons lijkt een bedrag van € 100.000,= voor het vereenvoudigen van 

bestemmingsplannen niet reëel. 

• De vermindering van apparaatskosten stedelijke ontwikkeling lijkt weinig zeker. 

• Zowel het terugbrengen van de burgercommissies als de rente op voorzieningen 

levert bij ons vragen op. 

• Besparen op de aanbesteding van civiele werken moet zich in de praktijk nog 

bewijzen. 

• Is bezuinigen op het speelruimteplan wel verstandig? 

• Is het gezien de problematiek van het risico management niet onverstandig het 

abonnement NARIS op te zeggen? 

• Uw opmerking over de rekenkamercommissie is niet te begrijpen.. Natuurlijk voeren 

wij de controlerende rol op vele manieren uit. Maar de rekenkamercommissie kan 
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dieper en grondiger onderzoek verrichten dan de kaderstellende en controlerende 

functie die de raad is toebedeeld. 

 

       Verder hebben we nog een aantal opmerkingen. 

• Onderhoud is enorm zwak punt. Onderhoud uitvoeren wanneer middelen 

beschikbaar zijn is geen teken van adequaat onderhouds- management.  

• De investeringen in de harde sector. Zeg maar het wegonderhoud, onderhoud 

kademuren, is door dit college in de afgelopen jaren ondergeschikt gemaakt aan 

investeringen in de zachte sector. 

• Wat de ChristenUnie betreft  mag er op de communicatiekosten in de Schakel 

bezuinigd worden. In de praktijk komen deze pagina’s op ons vaak over als reclame 

pagina’s van het college. Alleen wanneer deze pagina’s de communicatie van het 

hele gemeentebestuur zou betreffen willen we dit handhaven. 

. 

Epiloog 

Wij zijn van mening dat de Algemene reserve moet worden versterkt worden, zoals dit in 

2008 afgesproken en ook dat reeds gemaakte afspraken moeten worden nagekomen. 

Hierdoor zullen toch verdere bezuinigingen en takendiscussies zoals u dit zelf noemt 

moeten plaats vinden. Wij vinden dat dit voor de begrotingsdebatten zeg maar eind 

september dient plaats te vinden. 

 

* Bovenstaande bijdrage leverde de fractie van de ChristenUnie dinsdag 30 juni bij de 

bespreking van de Kadernota 


